
 

 

Mondelinge vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Nachtnet Eindhoven - Helmond 

Geacht College,  

Onze fractie heeft de volgende vragen over de brief die Provinciale Staten d.d. 12 januari jl. heeft 

ontvangen van de gemeenten Eindhoven en Helmond, waarin de provincie wordt verzocht om steun 

voor een nachtnetverbinding tussen deze twee B5-steden. 

1. Is uw College van mening dat het wenselijk is om mee te werken aan nachtelijk vervoer (trein 

of bus) tussen Helmond en Eindhoven? 

 

2. Welke mogelijkheden ziet GS voor een nachtnetverbinding (trein of bus) gelet op eerdere 

besluiten en kaderstelling door PS? 

 

3. Is uw College inmiddels in contact getreden met de gemeenten Helmond en Eindhoven over 

de gewenste nachtnetverbinding? 

 

4. Op welke wijze is GS voornemens om PS te betrekken bij de besluitvorming over provinciale 

betrokkenheid bij en nachtnetverbinding tussen Eindhoven en Helmond? 

 

Met hartelijke groet, 

 

 

Stijn Smeulders  

Fractievoorzitter PvdA Statenfractie 

 

 

 

Deze vragen voldoen aan de drie criteria voor het vragenhalfuur tijdens de statenvergadering.  

 

- De vragen zijn actueel vanwege de brief die Provinciale Staten d.d. 12 januari jl. heeft 

ontvangen van de gemeenten Eindhoven en Helmond, waarin de provincie wordt verzocht 

om steun voor een nachtnetverbinding tussen deze twee B5-steden. 

- De vragen zijn urgent i.v.m. de deadline die de NS stelt om met ingang van december 2015 

een nachttrein in de dienstregeling op te kunnen nemen.  

- De vragen zitten weliswaar in de procedure aangezien de brief van de gemeenten als 

ingekomen stuk op de agenda van de procedurevergadering d.d. 15 februari a.s. Dit is echter 

gezien de urgentie te laat om aan de NS-deadline te voldoen, met als resultaat dat ons 

besluitvormingsproces in PS zorgt voor vertraging van een mogelijke nachtnetverbinding met 

een jaar i.v.m. de jaarlijkse nieuwe dienstregeling van de NS. 

 


